
 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Slovenských dobrovoľníkov 

122/7, 010 03 Žilina zo dňa 6.4.2017 

Prítomní členovia:  8 

Neprítomní: 3 

Hostia: 6 

Rada školy je uznášaniaschopná 

 

Program zasadnutia rady školy: 

1. Otvorenie zasadnutia rady školy, kontrola uznášaniaschopnosti, privítanie nového 

člena  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

4. Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci šk. rok 

5. Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2017 

6. Plán zasadnutí rady školy na školský rok 2017 

7. Návrh na počty prijímaných žiakov do 1. ročníka pre budúci šk. rok 2017/2018 

8. Výročná správa Rady školy pri ZŠ, Slovenských dobrovoľníkov 122/7 Žilina 

9. Zmeny v sieti škôl v Žiline 

10. Informácie o využívaní priestorov školy 

11. Diskusia 

12. Uznesenie Rady školy pri ZŠ, Slovenských dobrovoľníkov 122/7 Žilina 

 

K bodu č.1 

Predsedníčka rady školy privítala všetkých prítomných členov a otvorila zasadnutie. Zároveň 

zistila, či je rada školy uznášaniaschopná. 

 Diskusia...rodičia boli pozvaní na zasadanie rady školy. Aktuálna téma nespokojnosť 

občanov Budatína s prerozdelením  žiakov  ZŠ Hollého do žilinských škôl, najmä do 

školy Budatín...                                                                                                     

Prítomní členovia súhlasili, že táto diskusia bude verejná...       

 Zástupca rodičov bol p. Gaduš. Vyjadril obavu, že v Budatíne môže nastať podobná 

situácia ako na ZŠ Hollého... 

Navrhuje spísať „Petíciu“ a spravodlivo rozdeliť deti do všetkých základných škôl, 

ktoré sú v Žiline...pomôcť deťom z Hollého školy a vyriešiť daný problém... 

Ďalej navrhuje, aby do verejnej diskusie na túto tému boli prizvaní p. Dana Čuláková, 

Viera Popluhárová (odborníčky na danú problematiku) a náčelník Mestskej polície 

Žilina. 



 Do diskusie bola prizvaná pani poslankyňa PaedDr. Chodelková Ľudmila nová členka 

rady školy za zriaďovateľa. 

Navrhla nám, aj pani riaditeľke Mgr. Luptákovej Márii, aby táto diskusia nebola 

zmedializovaná...najprv by sa to malo preriešiť s rodičmi a radou školy... 

Informovala nás, že mala stretnutie so Splnomocnencom vlády pre rómske otázky, 

ktorý prisľúbil, že budú k dispozícii asistenti do každej školy a treba ich požiadať o 

pomoc. 

 K diskusii sa vyjadrila aj zástupkyňa odboru školstva pani PaedDr.Jana Hanuliaková, 

že deti boli do škôl delené podľa kľúča, tzn. pýtali sa rómskych detí do akej školy 

chcú byť pridelení. 

 Pani riaditeľka Mgr. Mária Luptáková mala čerstvé informácie zo zápisu 6.4. 2017... 

Do ZŠ Budatín v školskom roku  2017/18 nastúpi 12 detí z Hollého školy.  

1 ročník...0 

2 ročník...1 žiak 

3 ročník...1 žiak 

4 ročník...1žiak 

5 ročník...3ja žiaci 

6 ročník...2ja žiaci 

7 ročník...2ja žiaci 

8 ročník...2ja žiaci 

 

Do školy v Budtíne  nastúpia aj dvaja asistenti, čo pôsobili na Hollého ZŠ, ktorí budú 

mať na starosti nových žiakov a bude prijatá nová pani učiteľka tiež z Hollého školy. 

Pani riaditeľka nás informovala, že už nemôže brať viacej žiakov z iných obvodov, iba 

z nášho obvodu do budatínskej školy, lebo nie sú už na to kapacity a ZŠ Budatín ja 

malá škola. 

 Pani Mgr. Anna Petrášová navrhla, aby sa uskutočnilo plenárne ZRŠ, kde sa môžu 

priamo rodičia dozvedieť informácie o danej problematike a vyjadriť verejne názor. 

 Rozhodlo sa, že plenárne ZRŠ bude v utorok 11.4. 2017 o 17,00 hod... 

 Na plenárne ZRŠ budú pozvaní p. Čuláková, p. Popluhárová, náčelník Mestskej 

polície Žilina, riaditeľ, riaditeľ ZŠ Hollého Ing. Ľubomír Krajčí PhD, p. Šujanská 

z Hollého ZŠ a rodičia-priatelia školy ZŠ Budatín... 

 

 

Členovia rady školy a rodičia, ktorí boli prizvaní sa zhodli a odsúhlasili plenárne ZRŠ 

na 11.4. 2017. 

Rodičia sa poďakovali a opustili zasadnutie. 

Rada školy mohla pokračovať v zasadaní a rokovaní v ďalších bodoch. 

 

 

 

 



 

 

K bodu č. 2 

Za zapisovateľku bola navrhnutá Ševčíková Martina 

Hlasovanie: 

Počet prítomných členov: 8 

Výsledky hlasovania:   za:     7               proti:   0                    zdržal sa: 1  

Pani Bc. Ševčíková Martina bola zvolená za zapisovateľku 

 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Zajacová Silvia, Ing. Pažický Ján 

Hlasovanie:  Mgr. Zajacová Silvia 

Počet prítomných členov RŠ:  8  

Výsledky hlasovania:     Za:   7                       proti:    0           zdržali sa: 1 

Hlasovanie: Ing. Pažický Ján 

Počet prítomných členov RŠ:  8  

Výsledky hlasovania:     Za:        7                      proti:      0         zdržali sa: 1  

Za overovateľov zápisnice boli zvolení Mgr. Zajacová Silvia, Ing. Pažický Ján 

 

 V bode č.2 sme diskutovali o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach škôl ...všetky podklady k danej téme a problematike sme dostali 

mailom.. 

 Návrh rozpočtu schvaľovali poslanci... 

 V školskom roku 2017/18 nastúpi 27 detí do prvých ročníkov, ďalej pridali sa v 3.a 7. 

ročníku vyučovacie hodiny... 

 Od nového škol.roku bude spolupráca so združením Harpúna. Je to nový vzdelávací 

program pre nadané deti v oblasti informatiky (náročnejšie programy...)  

Vyučovať sa bude iba jedna trieda 7. ročníka  a ZŠ Budatín bude plne hradiť minimálnu 

mzdu vyučujúceho zo združenia Harpúna. Po podpise bude zmluva zverejnená na web 

stránke školy. 

 

 



 

 Zapojili sme sa do výzvy Ministerstva pôdohospodárstva z ktorého môžeme získať 

dotáciu na jazykové laboratórium, knižničný fond a výpočtovú techniku na správu 

knižnice, didaktické pomôcky na fyziku a nové počítače do počítačovej učebne. 

 Požiadali sme cez nadáciu Kia o dotáciu na učebné pomôcky na fyziku v sume 5 000€. 

Neboli sme úspešní. 

 Diskusia prebiehala aj o využívaní priestorov školy. ZŠ Budatín prenajíma telocvične 

a triedy školy. Prehľad o prenájme nájdete na 

http://www.zsbudatin.sk/zverejnovanie/view/?ViewDocID=48a31c4dcdd20d44c82af7

c9ed3b3025 

Prenájom Súkromnej základnej umeleckej školy a Školského športového klubu bol 

uzatvorený na základe nájomnej zmluvy, ktorú schvaľovali poslanci Mesta Žilina. 

Všetky nájomné zmluvy sú zverejnené na web stránke školy. Finančné prostriedky 

z prenájmu sa využívajú na údržbu školy, didaktické pomôcky, interiérové vybavenie, 

licencie, mzdy dohodárov a iné.  

 Dohodli sme sa na nasledujúcom stretnutí rady školy, ktoré by malo byť v júni a kde 

by sme mali preberať : 

-Návrh na úpravy v učebných plánoch, RUP, disponibilné hodiny, skladba voliteľných 

predmetov a počty žiakov v týchto predmetoch... 

-Informácie o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu, organizácia ďalšieho šk. roka, personálne, priestorové a materiálne 

zabezpečenie... 

-Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu... 

-Úspešnosť žiakov na monitore a pri prijímaní na stredné školy... 

-Plán činnosti na šk. rok ( možnosti záujmovej činnosti)... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.zsbudatin.sk/zverejnovanie/view/?ViewDocID=48a31c4dcdd20d44c82af7c9ed3b3025
http://www.zsbudatin.sk/zverejnovanie/view/?ViewDocID=48a31c4dcdd20d44c82af7c9ed3b3025


 

 

Uznesenie  

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Slovenských 

dobrovoľníkov 122- /- 7, 01003 Žilina dňa 6.4.2017 

rada školy  

 

 Berie na vedomie 

 Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

 Výsledky hospodárenia školy za predchádzajúci rok 2016 

 Návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 2017 

 Výročnú správu Rady školy pri ZŠ, Slovenských dobrovoľníkov 122/7 Žilina 

 Plán zasadnutí rady školy na šk .rok 2017/2018 

 Návrh na počty prijímaných žiakov do 1. ročníka pre budúci šk. rok 2017/2018 

 Rámcový učebný plán na nový školský rok 

 Správu o využívaní priestorov školy 

 Informáciu p. Gaduša o nespokojnosti občanov Budatína s prerozdelením  

žiakov  ZŠ Hollého do žilinských škôl, najmä do školy Budatín. Vyjadril 

obavu že, v budúcnosti môže nastať podobná situácia ako na ZŠ Hollého. 

 Ukladá: 

 Zvolať plenárne ZRŠ k vzniknutej situácií na utorok 11.4.2017 o 17. hodine. 

Prizvať na združenie zástupcov ZŠ Hollého, zástupcov mestskej polície, 

zástupcov mesta a členov rady školy . 

 

 

 

Termín: 11.4.2017                                              zodpovedná: Mgr. Luptáková,   

                                                                                                  Mgr. Petrášová 

                          

 

                       

         

 

 

 

 

 

 

                                                                                                  



 

Hlasovanie  

Počet prítomných : 8 

Výsledky hlasovania:           za:   8                           proti:   0                  zdržal sa: 0 

 

Zápisnicu vyhotovil                                                    ..................................................... 

                                                                                   Bc. Ševčíková Martina, člen RŠ 

 

Zápisnicu overil:                                                       ........................................................... 

                                                                                   Mgr. Zajacová Silvia, člen RŠ 

 

 

Zápisnicu overil:                                                      ........................................................... 

                                                                                Ing. Pažický Ján, člen RŠ 

 

Schválil:                                                                  ............................................................ 

                                                                                Mgr. Petrášová Anna, predseda RŠ 

 

 

V Žiline  dňa  6.4.2017                                       ........................................................... 

                                                                                 Pečiatka a podpis predsedu RŠ 

 


